

## Pop Art Ikonen | Pop art icons

Mehr als 90 Gemälde, Skulpturen und Grafiken versammelt die Albertina für ihre große Roy Lichtenstein Retrospektive zum 100. Geburtstag des Meisters der Pop Art (08.03.-14.07.2024). Unter den 30 Leihgebern der Schau vom Whitney Museum bis zum Moderna Museet Stockholm befindet sich auch Norbert Winkelmayr, einer der bedeutendsten privaten Sammler der Arbeiten Roy Lichtensteins und Hoteleigentümer des Sans Souci Wien. Anlässlich der Ausstellung in der Albertina legt das Sans Souci ein Roy Lichtenstein Package auf inkl. Besuch der Albertina und Kunstrundgang durch die hoteleigene Roy-Lichtenstein-Privatsammlung.

The Albertina Museum Vienna is marking the centenary of pop art master Roy Lichtenstein with a major retrospective that gathers more than 90 paintings, sculptures and prints. This celebration, running from 8 March to 14 July 2024, features loans from 30 prestigious institutions, including the Whitney Museum and Moderna Museet Stockholm. Among the lenders is Norbert Winkelmayr, a significant private collector of Lichtenstein's work and owner of the Sans Souci Boutique Hotel Vienna. In conjunction with the exhibition, Sans Souci is offering a special Roy Lichtenstein package, including a visit to the Albertina Museum Vienna and a guided tour of the hotel's private Lichtenstein collection.

[albertina.at](http://albertina.at)  
[sanssouci-wien.com](http://sanssouci-wien.com)

